

# Macau

## The St. Regis

### Macao





# 澳門瑞吉酒店 The St. Regis Macao

## 1 晚住宿套票 1 Night Hotel Package from \$1,888+

住宿日期：即日至 2021 年 12 月 31 日

Valid for staying: till 31 Dec 2021

<https://www.marriott.com/hotels/travel/mfmxr-the-st-regis-macao/>

澳門瑞吉酒店位於娛樂區中心地帶，地理位置優越，周邊擁有超過 850 家購物門店以及眾多非凡的餐飲目的地。雅舍餐廳精選世界各地可持續來源食材，是好友聚會、慶祝活動和創造美好回憶的理想用餐之選，您還可以在瑞吉酒吧享用我們的“東方瑪麗” - Maria do Leste。酒店所有客房均可欣賞路氹金光大道繁華景緻，大理石浴室內提供特色 Remède 衛浴用品。所有客人均可尊享特色瑞吉管家服務。

The St. Regis Macao is perfectly situated within the prime center of entertainment with over 850 exclusive shops and an array of premier dining options. With an emphasis on the finest, sustainably sourced ingredients from around the world, The Manor is the perfect venue for every occasion to gather, celebrate and create memories, sip Maria do Leste, our interpretation of the Bloody Mary at The St. Regis Bar. Each guestroom boasts captivating views of the Cotai Strip and marble bathrooms with signature Remède amenities. The St. Regis signature Butler service is available for all guests.



### 🌀 套票內容 Package Details 🌀

- ✦ 1 晚豪華客房住宿  
1 night accommodation in Deluxe Room
- ✦ 雙人早餐，於雅舍餐廳享用  
Breakfast for 2 at signature restaurant – The Manor



### 額外禮遇 Extra Benefits:

- ✦ 單程碼頭至酒店豪華轎車接送 (抵達或退房日使用)  
Complimentary one-way limousine transfer between ferry terminal, either on arrival or departure
- ✦ 客房提升 (入住時視乎房間供應情況而定)  
Room upgrade on arrival (subject to availability)
- ✦ 每間房 HK\$780 餐飲、水療消費簽賬額，可在住宿期間使用，以每次入住計  
HK\$780 Food & Beverage & Spa credit per room per stay, to be utilized during stay
- ✦ 提前入住/延遲退房 (視乎房間供應情況而定)  
Early check-in/late check-out (subject to availability)
- ✦ 免費 Complimentary Wi-Fi

#### 備註 Remarks:

- 所有價目均需加收 10% 服務費及 5% 澳門政府稅。如有更改，恕不另行通知。預訂視情況而定。房價為每房每晚，不包括服務費，稅費和其他私人雜費。  
All prices are subject to 10% service charge and 5% Macau government tax, and subject to change without prior notice. Reservations are subject to availability. Prices are per room per night, excluding service charges, taxes and other incidental expenses.
- 於星期五至日或公眾假期間住宿，需另繳附加費。Prices are subject to surcharge for stay during Fri-Sun and public holidays.
- 更改/取消預訂必須於入住日期前 5 日提出。Amendment / cancellation must be made at least 5 days prior to arrival day.
- 如客人取消，可以將餘額保留 6 個月，並用於旅行預訂。或全額退款，並需收取每房每晚 HK \$ 100 手續費。For cancellation, client can keep the balance for 6 months and use for travel bookings. Or a full refund and subject to handling fee of HK\$100 per room per night.
- 此優惠只適用於香港身份證持有人入住。The offer is valid for HKID holder only.
- 此優惠不能與其他任何促銷，優惠券或折扣一起使用。The offer cannot be used in conjunction with any other promotions, offers, vouchers or discounts.
- 捷成假期和酒店保留更改或取消此優惠的權利。Jebesen Holidays and hotel reserve the right to alter or withdraw this offer.

Last Update: 12 Apr 2021